
Skolebestyrelsen Skolebestyrelses-

møde 

 
BEMÆRK 

Mødedeltagere:  
Merete Hrenczuk, Sabrina Vestergaard, Anders 

Grubach, Christina Nylandsted, Penille Blicher 
Lock, Abdallahi Deeq, Mette Espersen, Fiona 

Stagaard (elevrep.), Rasmus Radl (elevrep.) 

Maiken Støjer, Carsten Boesen og Jens Baj 
Special guest :Kasper Søgaard 

Tirsdag d. 14/1-2025 
Kl. 17.00-19.00 

 
 

   

Afbud: Jakob og Erla 
Mødeleder: Penille  

 

  

 

Dagsorden: Bilag/bemærkninger 

   

Punkt 0: Kvalitetsprogram for Folkeskolen – med 
gæstedeltager Kasper Søgaard (O/A) – 30 min. 

Afdelingsleder Kasper Søgaard præsenterer det såkaldte 
”Kvalitetsprogram for Folkeskolen”, der medfører betydelige 

ændringer i skolens hverdag allerede fra 2025/2026.  

Skolebestyrelsen vil efterfølgende i løbet af foråret skulle 
forholde sig til udvalgte temaer. 

Ved Kaspers gennemgang 
bliver der stillet spørgsmål til 

Juniormesterlære, det er til 
behandling i børne/unge 

udvalget. 

 

Punkt 1:  
Godkendelse af dagsorden  

 

 
godkendt 

Punkt 2: Efterretninger – nyt fra: (O) 20 min. 
- Velkomst og præsentation af ny viceskoleleder Maiken 

Støjer 
- Eleverne: 

- Medarbejdere: 

a) Status på skolen – fra medarbejderside 
b) Øvrigt 

- Formanden: 

a) Henvendelser 
b) Øvrigt 

- Skolens ledelse: 
a) Status på skolen 

b) Ansættelse lærer almen 

c) Legepladsudvalg – status – møde afholdt samme dag 
d) Foreløbige indskrivningstal 

e) Medarbejderseminar – august 2025. 
f) Øvrigt nyt 

 

 
Der har ikke været elevråd 

siden sidst, men udskolingen 
vil gerne have underholdning 

til skolefesten. Der er søgt 

penge hos FEK til 
underholdningen.  

9 klasserne har sidste 

skoledag St. Hansaften. Det 
går de meget op i, men 

mangler informationer. 
 

Der er pt terminsprøver, der 

viser mange af 
udfordringerne sig, så det er 

en god prøveballon. 
Skole/hjem samtalerne er 

afholdt. 

Julen er godt overstået. 
 

Formanden har ikke punkter. 

 
Vi har stillingsopslag ude, vi 

ansætter KUN hvis den 
bedste ansøger kommer. 

 

Legepladsudvalget har holdt 
møde, og har nu nedsat en 

styregruppe. Så vi kan få 
relevante mennesker med. 

 

Bestyrelsen er blevet 
informeret om de foreløbige 

indskrivningstal 

 



Der har været en orientering 

om medarbejderseminar i 

2025 
 

  
 

Punkt 3: Budget 2025 – og forventet regnskab 2024 (O/D) 
15 min.) 

Skolens ledelse præsenterer prognose på regnskab udgang 2024 
samlet. 

Bestyrelsen giver input til driftsbudgettet: Hvad bør der i højere 
grad satses på næste skole? Endelig budget til godkendelse på 

næstkommende møde. 

Vi startede med et underskud 

på 2.4 million, men allerede 
nu er minusset på 1.1 

Den langsigtede plan holder 

dog stadig. 
Bestyrelsen er informeret om 

tildeling og elevtallet de 
kommende år. 

 

Punkt 4: Skolelederens oplæg til skolen efter ”100” dage 
(O/D) 30 min. 

Jens Baj præsenterer sit december oplæg til medarbejderne med 
fokus på fremtidige fokusområder og indsatser. Efterfølgende 

feedback og drøftelse 

 

”9 december” oplægget blev 
gennemgået fra data til 

handlinger. 
 

Punkt 5: (hvis tid): (O) 

Skolens handle – og sanktionsmuligheder ved 

disciplinære overtrædelser og fysiske konflikter 
Jens Baj præsenterer skolernes muligheder og rammer for 

sanktioner i forhold til fysiske konflikter og disciplinære 
overtrædelser. – Kan danne udgangspunkt for udarbejdelse af 

principper på et senere møde. 

 
 

Punktet videregår til næste 

gang.  

 
Punkt 6: Evt. 5 min. 

 

 
I hælene på! 

Mette vil ikke gå videre med 

historierne. Jens og Mette 
mødes og drøfter det senere 

(D)=Drøftelsespunkt 
(B)=Beslutningspunkt 

(O)=Orienteringspunkt 

 
Til forårsmøderne: 

Løbende drøftelser og afgørelser omkring bestyrelsens beføjelser i forhold til Kvalitetsprogram 

for Folkeskolen (aka: Reform) 


